
Geachte leden van de commissie Ruimte, geachte voorzitter, 

Mijn naam is Ben Sweeren en ik wil graag beginnen met 2 complimenten. 

 

Mevrouw de voorzitter,  

Ik hoop dat u de tijd van mijn complimenten in mindering brengt op mijn 

beperkte spreektijd van 5 minuten. 

Ten eerste een compliment aan de heer Freriks voor het plezierige contact en 

zijn zeer snelle reactie over het punt JP Coenstraat. 

Hier kan menig raadslid of wethouder een voorbeeld aan nemen. 

Ten tweede mijn compliment voor de behandelend Wob-ambtenaar, een 

tijdelijk ingehuurd juriste. Vanwege de privacy zal ik haar naam niet noemen.  

Zij behandelde mijn Wob-verzoek met betrekking tot het pleintje JP 

Coenstraat. 

Ik kreeg netjes binnen 4 weken het besluit.  

Ook daarna had ik nog enkele malen telefonisch contact met haar. Zij was zeer 

correct, behulpzaam en vriendelijk. 

Een voorbeeld voor de afdeling juridische zaken. 

Jammer dat ze binnenkort weggaat. 

Mijn complimenten voor haar. 

Nu terzake. 

Enkele jaren geleden is de wijk Zonnemaat op de schop genomen en zijn 

wegen, trottoirs en groenvoorzieningen aangepast. 

De gemeente wilde ook het rechter pleintje voor de garageboxen aan de JP 

Coenstraat opknappen. 

Hierover werd ik benaderd door de behandelend ambtenaar van de gemeente. 

Hij vroeg mij of ik bereid was mee te betalen aan de verbetering van het 

rechter pleintje (het pleintje rechts gezien vanaf de Jumbo).  

Ik heb dit afgewezen omdat de Wegenverkeerswet zegt dat het onderhoud 

van dit pleintje geheel voor rekening van de gemeente komt. 



 

De behandelend ambtenaar betwijfelde dit en heeft hierover contact 

opgenomen met de juridische afdeling. 

Hij belde mij 2 weken later terug. 

De onderhoudskosten kwamen inderdaad voor rekening van de gemeente. 

De gemeente heeft het pleintje voor mijn garageboxen toen opgeknapt voor 

een bedrag van 19.000 euro. 

Een jaar geleden ben ik door aanwonenden van het linker pleintje 

aangesproken over de slechte staat van het wegdek. 

Ik heb hierover contact opgenomen met de gemeente. 

En nu beweren de behandelend ambtenaren dat de gemeente geen enkele 

bemoeienis heeft met het onderhoud van dit pleintje.   

 

Op mijn vraag waarom de opknap van het rechter pleintje wel en de opknap 

van het linker pleintje niet voor rekening van de gemeente komt, kreeg ik als 

antwoord dat de gemeente voor het onderhoud van het rechter pleintje ten 

onrechte 19.000 had betaald.  

 

Geachte leden van de commissie Ruimte,  

 

Dit klopt niet. 

De gemeente is verantwoordelijk voor het onderhoud van beide pleintjes. 

 

Heel Zonnemaat is netjes opgeknapt met uitzondering van het linker pleintje. 

De aanwonenden hebben er recht op dat ook dit pleintje wordt opgeknapt. 

Daarom verzoek ik u ervoor te zorgen dat de gemeente ook het linker pleintje 

opknapt. 

 

Ik dank u voor uw aandacht. 


